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Henriette Nissen 

Mødeleder Referent 
Henriette Nissen Anne Pedersen 
Titel Indkaldt Initialer Telefon 
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3. Suppleant 

Henriette Nissen 
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Kenneth Haas 
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Susanne Henningsen 
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Titel Afbud/fraværende Initialer Telefon 
 Susanne Henningsen Heidi Kjær Nielsen Jens Ole Koustrup  

 
 

Titel Gæster Initialer Telefon 
 
 

   

Punkt Dagsorden Action Deadline OK 
01 
 

Godkendelse af dagsorden: 
Godkendt 
 
 

   

02 Godkendelse af referat: 
Godkendt for juli og august 
 

   
 

03 Status medlemmer 
 
Pt er der kun 14 betalende medlemmer af selve foreningen. Enighed 
om at udsende en reminder mail. Gitte aftaler med Holger. Men 
bekymring om bestyrelsen allerede nu skal tage stilling til om, vi til 
næste generalforsamling skal opgive kontingent. Måske vi skal gå 
tilbage til rødderne, og kun nøjes med at prøve at påvirke på det 
politiske niveau? Er der i det hele taget brug for vores forening? 
Bestyrelsen oplever at kaffemøderne ikke længere er så besøgte, så 
kan vi derudaf konkludere, at medlemmer/facebookgruppen ikke 
længere har brug for det sociale/erfaringsudveksling/rådgivning? 

 
 

  
 

 

 

 

 

 

04 Årshjul 
 
AP skal opdatere årshjulet i dropbox hurtigst muligt. Dialogmøder bør 
vi fastsætte datoer for for et år ad gangen. AP kontakter Lotte 
Nielsens sekretær Marie Vilstrup. Vi drøftede mere synlighed, så vi vil 
prøve at arbejde på 3-4 gadeaktioner/året 

   

05 Brainstorm: 
 
Mange af brugerne/medlemmerne er blevet udredt og deltager ikke 
længere så aktivt i foreningen. Vi er blevet enige om, at vi skal være 

   



 

                                               

mere synlige i bybilledet, det kan være gadeaktion med uddeling af 
vores små flyers, det kan være infomateriale vi lægger hos 
jobcentret, værestederne, sundhedscentrene, lægerne, biblioteket 
osv Vi vil arbejde på en mere synlig forening. Tage kontakt til 
byrådet. Blive færdig med vores omstrukturering, og få meldt ud til 
aviserne, at vi i høj grad stadig er levende.  

06 Bank: 
 
HN og GAO har fået formalia på plads i banken. GAO kontakter HK 
ang. Nem-id 
 

   

07 Kaffemøder: 
 
Der skal udfærdiges et spørgeskema til medlemmer omkring 
fornyelse af kaffemøderne/årsag til frafald. Pt fastholder vi 
kaffemøder hver anden onsdag. Måske vi skal forsøge os med at 
deltage i morgenmadsarrangementet på”Et rart sted at være” en 
gang om måneden. Dette koster 25 kr pr. gang. Første gang bliver 
26. oktober 2018 

   

08 EVt 
 
GAO bager til næste møde 

   

     

  
 

   

 
 
 


